
Fairy Tail 2014 Episode Guide

Fairy Tail 2014 Episode Guide is a comprehensive resource for fans of the beloved anime series
that originally aired from 2009. The series, based on the manga created by Hiro Mashima, follows the
adventures of Natsu Dragneel and his friends in the Fairy Tail guild as they take on various quests and
battle formidable foes. This article delves into the episodes that aired in 2014, providing a detailed
overview of the story arcs, character developments, and key events that shaped the series during this
year.

Overview of Fairy Tail

Fairy Tail is set in a magical world filled with wizards and fantastical creatures. The storyline revolves
around the Fairy Tail guild, which is known for its strong and often reckless members. The series is
renowned for its themes of friendship, loyalty, and the importance of teamwork. Over the years, it has
garnered a massive following, leading to multiple adaptations, including movies and spin-offs.

2014 Episode Breakdown

In 2014, Fairy Tail continued its journey with the airing of the second season, which is often referred
to as "Fairy Tail (2014)." This season brought a new set of challenges and adventures for Natsu and
his friends. Below is a detailed breakdown of the episodes that aired in 2014, organized by arcs.

1. Grand Magic Games Arc

The Grand Magic Games arc showcases the competition between various guilds in Fiore as they vie
for the title of the strongest guild. This arc is pivotal in establishing the strength and capabilities of
Fairy Tail as they face off against formidable opponents.



Episodes: 1-13
- Episode 1: "The Return of Fairy Tail" - The episode opens with the returning members of Fairy Tail,
reuniting after a year-long absence.
- Episode 2: "The Magic Games Begin" - The guild prepares for the Grand Magic Games, showcasing
their determination and camaraderie.
- Episode 3: "The First Day of the Magic Games" - The first day of the games commences, introducing
rival guilds and setting the tone for fierce competition.
- Episode 4: "A Challenge from the Sky" - Natsu faces a formidable opponent, challenging the guild to
rise to the occasion.
- Episode 5: "The Two Dragon Slayers" - This episode highlights the rivalry between Natsu and
another Dragon Slayer, showcasing their unique powers.
- Episode 6: "The Return of the Dragon" - The stakes are raised as new adversaries emerge, bringing
in unexpected challenges.
- Episode 7: "The Battle of the Dragon Slayers" - A significant battle between Dragon Slayers unfolds,
testing their limits and abilities.
- Episode 8: "The Ultimate Magic" - The episode focuses on the revelation of ultimate magic and its
implications for the guild.
- Episode 9: "The Battle of Fairy Tail II" - A continuation of the previous battles, with intense
confrontations leading to character development.
- Episode 10: "The World’s Greatest Magic" - The episode delves into the lore of magic within the Fairy
Tail universe.
- Episode 11: "The One Who Will Be King" - A significant character's ambitions come to light, adding
depth to the ongoing competition.
- Episode 12: "The Final Battle" - The climax of the Grand Magic Games arc is reached, leading to
unexpected twists and turns.
- Episode 13: "The Final Day" - The season finale of the Grand Magic Games, where alliances are
tested, and friendships are solidified.

2. Tartaros Arc

The Tartaros arc introduces a darker and more sinister storyline as the Fairy Tail guild faces off
against the demonic guild Tartaros. This arc is marked by intense battles, significant character
deaths, and the exploration of deeper themes.

Episodes: 14-25
- Episode 14: "The 7th Master" - The episode begins with the introduction of a new villain and the dire
circumstances facing Fairy Tail.
- Episode 15: "The Return of the Demon" - The demon threat becomes more pronounced as the guild
prepares for battle.
- Episode 16: "The Battle of Fairy Tail III" - The stakes are raised as Fairy Tail members engage in a
fierce battle against Tartaros.
- Episode 17: "The Demon’s Mark" - The episode explores the significance of the demon mark and its
implications on the characters.
- Episode 18: "A Journey to the Future" - Characters reflect on their past decisions and the weight of
their responsibilities.
- Episode 19: "The Demon King" - The emergence of the Demon King sets the stage for a climactic
confrontation.
- Episode 20: "The Darkness of the Demon" - The nature of darkness and its impact on the characters
is explored.



- Episode 21: "The Battle of Fairy Tail IV" - The battles reach new heights as characters push their
limits to protect their guild.
- Episode 22: "The Last Stand" - A critical episode that showcases the ultimate sacrifice made by key
characters.
- Episode 23: "The Final Battle" - The final showdown with Tartaros, where alliances are tested, and
the true strength of Fairy Tail is revealed.
- Episode 24: "The End of the Demon" - The resolution of the Tartaros arc, leading to emotional
farewells and triumphs.
- Episode 25: "The Final Episode" - The season concludes with a reflection on the journey and the
bonds formed along the way.

Character Development in 2014

Throughout the 2014 episodes, character development was a significant focus, particularly for the
main cast. The arcs explored their motivations, fears, and relationships, adding depth to their
personalities.

Natsu Dragneel: Natsu's growth as a leader and his unwavering commitment to his friends are
highlighted, especially during intense battles.

Lucy Heartfilia: Lucy's evolution as a mage and her determination to prove herself shine
through, particularly in her interactions with other guild members.

Gray Fullbuster: Gray's struggles with his past and his desire to protect his friends become a
central theme in the Tartaros arc.

Erza Scarlet: Erza's character is further developed, showcasing her strength and vulnerability
as she faces powerful foes.

Wendy Marvell: Wendy's growth as a healer and her contributions to the guild's battles are
emphasized, showcasing her importance to the team.

Conclusion

The Fairy Tail 2014 episode guide is a testament to the series' ability to craft compelling narratives
and engaging character arcs. The Grand Magic Games and Tartaros arcs not only provided thrilling
battles but also explored deeper themes of friendship, sacrifice, and resilience. As the Fairy Tail guild
continued to face off against formidable foes, the bonds between its members grew stronger, leaving
a lasting impression on fans worldwide. Whether you're a long-time viewer or new to the series, the
episodes of 2014 offer a rich tapestry of adventure and emotion that define what makes Fairy Tail a
beloved anime.



Frequently Asked Questions

What is the significance of the 2014 episodes in the Fairy Tail
series?
The 2014 episodes mark the continuation of the Fairy Tail anime after a hiatus, adapting the manga's
Tenrou Island, Grand Magic Games, and Tartaros arcs, showcasing key character developments and
battles.

How many episodes were released for Fairy Tail in 2014?
In 2014, a total of 48 episodes of Fairy Tail were released, spanning from episode 176 to episode 223.

What major arcs are covered in the Fairy Tail 2014 episode
guide?
The 2014 episodes cover major arcs including the Grand Magic Games arc and the Tartaros arc, both
of which are pivotal in the storyline.

Are there any filler episodes in the Fairy Tail 2014 season?
Yes, the 2014 season includes some filler episodes, though the majority focus on the main story arcs
from the manga.

Where can I watch Fairy Tail 2014 episodes online?
Fairy Tail episodes from 2014 can typically be found on streaming platforms like Crunchyroll,
Funimation, and Hulu.

What are some key character developments in the 2014
episodes of Fairy Tail?
The 2014 episodes feature significant character developments for key figures such as Natsu, Lucy,
and Gray, particularly highlighting their growth during the Grand Magic Games and their encounters
with the Tartaros guild.

How does the animation quality of the 2014 episodes compare
to earlier seasons?
The animation quality of the 2014 episodes is generally regarded as improved, with more polished
visuals and dynamic fight scenes that enhance the viewing experience.
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elf,fairy, genie, pixie,djinn,sprite的区别？ - 知乎
Dec 8, 2024 · elf，一般指那种个高、白毛、尖耳朵、生活在森林、会射箭、长寿的类人生物，也就是我们一般所说的 精灵。 fairy，通常译作 仙子。一般指有类蝴蝶翅膀、会
飞、有时会瞬移、 …

Fairy tales为何被翻译成童话，是否存在误导性？ - 知乎
Fairy tales为何被翻译成童话，是否存在误导性？ Fairy，仙女，神仙，妖精 tales， 故事，传说 中文里为什么最早翻译成童话，英文含义里貌似不包含这是给儿童看的意思，
安徒生和格林的童 …

如何把 ai 调教成《绝区零》fairy？ - 知乎
如何把AI调教成《绝区零》Fairy？ 试试这5步真人级驯化法则 一、先给AI装个「人格芯片」 要复刻Fairy那种机械感里透着人性化的气质， 得先拆解她的底层人设代码。

请问精灵、妖精和妖怪的定义和区别是什么？ - 知乎
Jul 11, 2021 · Elf的词源有争议，但可以确定是来自古日耳曼语言，而Fairy的词源来自于拉丁语 “fatum”，本质上是两个不同语言体系中的涵义相同的名词，都用来专指
某种源自于原始自然崇 …

如何评价 2019 年 4 月新番动画《Fairy gone》？ - 知乎
《Fairy gone》这部新番动画将于 2019/04/07 开播，你对它有何评价呢？ 更多四月新番可以关注：2019 年 4 月新番 话题 显示全部 关注者 15 被浏览

Fairy tale 是仙女传说的意思吗？我看到有翻译成童话的。？ - 知乎
fairy tale就是“童话、神话故事”的意思，并没有仙女传说这种翻译。 fairy这个词的意思是“仙女、小仙子、小精灵”，在西方魔幻的体系中属于适用非常广泛的词汇，小到身高十几
厘米，脸和花 …

英文名Cherry、Fairy、Shirley、Sweety哪个好？ - 知乎
Aug 16, 2020 · em ~我能说都不好嘛 Fairy，Sweety直接忽略。这名字就类似于叫葫芦娃，小甜甜小心肝 Cherry 就如Candy在中国烂大街，但是在国外
就类似于我们古代青楼的名字 shirley 嘛 …

仙剑奇侠传系列游戏在哪里可以官方下载呢？ - 知乎
全系列正版授权：方块游戏平台 但是兼容性，有授权而已。 其中，客栈，仙一，仙二，仙三，仙三外，免费。 仙四，仙五，仙五前，仙六，需要购买。 新仙剑已下架。 仙剑七指定平台。 平
…

娜娜满天星 的想法: 业界神秘之翼——Light Fairy | 在璀璨的星光 …
Light Fairy的业界生涯始于2020年，当时她已经26岁。 这个年龄对于许多女星来说可能已经有些偏大，但Light Fairy却凭借着自己的才华和努力，在业界迅速崭露头角。
她的作品多以硬核为 …

请问淘宝店shuga fairy的这个娃是z吗？ - 知乎
【避雷】 1 欧精灵【现在好像改名叫shuga fairy了】知名盗版 还抢注了一些小娃社的商标 2 守护精灵 也是知名盗版 3 斯斯娃品 翻了某知名d商的d娃 d中d 脸翻的像刘梓晨
4 乐淘娃品阁 没啥好 …
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Dec 8, 2024 · elf，一般指那种个高、白毛、尖耳朵、生活在森林、会射箭、长寿的类人生物，也就是我们一般所说的 精灵。 fairy，通常译作 仙子。一般指有类蝴蝶翅膀、会
飞、有时会瞬移、 …

Fairy tales为何被翻译成童话，是否存在误导性？ - 知乎
Fairy tales为何被翻译成童话，是否存在误导性？ Fairy，仙女，神仙，妖精 tales， 故事，传说 中文里为什么最早翻译成童话，英文含义里貌似不包含这是给儿童看的意思，
安徒生和格林的童 …
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